[Letterhead / Logo of the foreign partner institution]
[Address]

ENGLISH
To whom it may concern,
As head of [research unit / faculty / research organization / university], I fully support the international emerging action (IEA) [Title of the project] between [name of the PI from the foreign partner’s institution] and [name of CNRS’ PI].
I hereby confirm that the research group at [research unit / faculty / research organization / university] has the necessary funding to implement this collaboration.
[Place and date]
[Signature]

[Name and title]

FRANCAIS
A qui de droit,
En tant que directeur de [laboratoire, département, faculté, organisme de recherche, université], je soutiens fortement le projet international emerging action (IEA) [titre du projet] entre [nom du responsable scientifique du partenaire étranger] et [nom du responsable scientifique du CNRS].
[bookmark: _GoBack]Je confirme par la présente que l’équipe de recherche de [laboratoire, département, faculté, organisme de recherche, université] dispose des moyens nécessaires pour mener à bien cette collaboration.
[Lieu et date]
[Signature]

[Nom et fonction]

